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LATVIJAS REPUBLIKA 

VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 
Reģ.Nr.90009114839, Beverīnas iela 3, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS, SPORTA UN SOCIĀLĀS KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2025. gada 15. maijā Nr. 5 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 

Sēde atklāta pulksten 10:02 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada: Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāja Anda Kušķe 
 
Sēdi protokolē: pašvaldības administrācijas izpildsekretāre Ilva Asejeva 
 
Sēdē piedalās komitejas locekļi:  

pašvaldības domes priekšsēdētāja Gita Avote, 
deputāts Agnis Birkavs, 
deputāts Baiba Karpova, 
deputāts Vents Armands Krauklis, 
deputāts Anda Kušķe, 
deputāts Līga Lāce-Jeruma, 
deputāts Unda Ozoliņa 

 
Sēdē nepiedalās komitejas locekļi:  

deputāts Guntis Albergs – aizņemts pamatdarbā 
deputāts Dace Bašķe – aizņemta pamatdarbā 
deputāts Andris Dainis – aizņemts pamatdarbā 

  
Sēdē piedalās domes deputāts: priekšsēdētāja vietnieks Kristaps Sula    
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības amatpersonas un darbinieki: 
Sociālā dienesta vadītāja Natālija Dubrovska, Juridiskās nodaļas vadītājs Aleksandrs Golubovs, 
Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs Ilze Grandava, sabiedrisko attiecību speciālists Ivo Leitis, 
izpilddirektora palīgs Inguna Medne, elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciālists Dace Pūce, Izglītības, 
sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs Rolands Rastaks, izpilddirektors Valdis Šaicāns, vecākais 
datorsistēmu un datortīklu administrators Vilnis Vilguts, Dzimtsarakstu nodaļas vadītājs Māra Zeltiņa, 
izglītības speciālists Ramona Lapiņa 
 
Darba kārtība: 

1. Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu 
un sadarbības līguma slēgšanu ar VIAA 

3. Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Valkas 
novadā” projekta apstiprināšanu 

4. Par ģimenes ārstiem Valkas novadā 
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1.§ 

Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
 
Ziņo A.Kušķe. 
Komitejas vadītāja A.Kušķe aicina balsot par darba kārtību. 

"PAR" -  
7 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, Vents Armands Krauklis, Anda 
Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J: apstiprināt komitejas darba kārtību. 

 
 

2.§ 
Par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” 

īstenošanu un sadarbības līguma slēgšanu ar VIAA 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu R.Rastaks. 
R.Rastaks izklāsta sadarbības līguma būtību, kā arī informē, ka šogad nometņu organizēšanai ir 
paredzēti nedaudz mazāki finanšu līdzekļi. Nometņu galvenais akcents tiek likts uz komunikāciju un 
socializāciju attiecībā pret Ukraiņu jauniešiem. 
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
7 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, Vents Armands Krauklis, Anda 
Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J : 

1. Slēgt sadarbības līgumu ar Valsts izglītības attīstības aģentūru par atbalsta programmas 
“Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu 2025.gadā. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs un Juridiskās 
nodaļas vadītājs. 

3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

3.§ 
Par Valkas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Valkas 

novadā” projekta apstiprināšanu 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu N.Dubrovska. 
N.Dubrovska paskaidro, ka ir izstrādāti jauni saistošie noteikumi, lai būtu atbilstība normatīvajiem 
aktiem, kā arī tajos ir iekļauti atsevišķi punkti, kas iepriekš nav bijuši atrunāti, informē, ka papildu līdzekļi 
no pašvaldības budžeta nebūs nepieciešami. 
A.Kušķe aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

"PAR"  -  
7 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, Vents Armands Krauklis, Anda 
Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.___ “Par sociālajiem 
pakalpojumiem Valkas novadā” (pielikumā). 
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2. Saistošos noteikumus Nr.___ “Par sociālajiem pakalpojumiem Valkas novadā” triju darba dienu 
laikā pēc to parakstīšanas elektroniskā formā nosūtīt Viedās administrācijas un reģionālās 
attīstības ministrijai. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

4.§ 
Par ģimenes ārstiem Valkas novadā 

 

Ziņo A.Kušķe: Iedzīvotāji informē, ka viens no Valkas ģimenes ārstiem gatavojas pārtraukt savu 
darbu, aizejot pensijā augusta vidū. Papildu informē par kopīgo sanāksmi ar 
Nacionālo veselības dienestu, kurā pašvaldība tika informēta par pašreizējo situāciju 
Valkā. Kopumā Valkas novadā ir 7 ģimenes ārsti, no kuriem 4 ir pensijas vecumā. Pēc 
dienesta informācijas ir ziņas, ka jau 2025.gadā viens ģimenes ārsts dosies pensijā, 
2026.gadā – viens un līdz 2029.gadam aizies vēl trešais. Sarunas gaitā tika 
konstatēts, ka tomēr šogad 2 no ģimenes ārstiem dosies pensijā. A.Kušķe dienestam 
ierosinājusi informēt pašvaldību par plānotajām tikšanām ar jaunajiem rezidentiem. 

Izsaka viedokli 
G.Avote: 

Informē, ka L.Putriņai beidzas sertifikāts augustā, tāpēc maz ticams, ka viņa turpinās 
darbu, turpinot, skaidro sertifikātu iegūšanas procesu. Informē par dr.I.Nātras papildu 
slodzi Sedā. 

Izsaka viedokli 
V.A.Krauklis: 
G.Avote izsakās: 

Uzskata, ka ar katru ģimenes ārstu vajadzētu runāt individuāli, lai viņiem nav sajūtas, 
ka kaut kas tiek darīts aiz viņu muguras. 
Veselības dienesta nostāja ir, ka pašvaldībai nevajadzētu jaukties šajā rezidentu 
uzrunāšanā. 

Izsaka viedokli 
U.Ozoliņa: 
 
G.Avote norāda, 

Aicina uz komunikāciju un sadarbību ar ģimenes ārstu, norāda uz to, ka tas ir svarīgs 
aspekts. Ierosina komunikācijas cilvēkus izveidot sarakstu ar bonusiem, ko pašvaldība 
var piedāvāt jaunajiem rezidentiem. 
ka Ērģemē ir jau gatavas telpas, kuras piemērotas jaunam ģimenes ārstam. Izklāsta 
citu pašvaldību piemērus rezidentu meklējumos, kā arī informē par tagadējām jauno 
ārstu prasībām. 

V.A.Krauklis atkārto, ka šis jautājums ir fundamentāli svarīgs un neatbalsta domu, ka būtu jācer, ka 
Veselības dienests visu izdarīs. 
A.Kušķe jautā, kurš varētu sagatavot pašvaldības bonusu sarakstu, uz ko deputāte B.Karpova ierosina 
izveidot darba grupu, kas visu apkopotu, un, tad šo informāciju varētu publicēt. Turpinot, A.Kušķe 
ierosina apciemot arī pašus ģimenes ārstus. 
I.Grandava norāda uz pašvaldības brīvo iniciatīvu apstiprināšanu domes sēdē, kas svarīgi būtu 
atcerēties, lemjot par bonusiem. 
U.Ozoliņa izsakās, ka, ja pašvaldība piedalās Veselības dienesta sanāksmēs, tai jābūt gatavai 
prezentācijai. 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja 
N O L E M J :  

1. Izveidot bonusu sarakstu jauno rezidentu ārstu piesaistīšanai. 
2. Deputāte A.Kušķe apkopos jau esošos Valkas novada pašvaldības bonusus ģimenes ārstu 

piesaistīšanai un sagatavos informāciju nosūtīšanai deputātiem un citiem darbiniekiem. 
3. Uzdot Sabiedrisko attiecību speciālistam izsūtīt e-pastus pašvaldības darbiniekiem un 

deputātiem ar uzaicinājumu piedalīties ar idejām plānotajā darba grupā. 
4 .  Sasaukt darba grupu 23.maijā, pulksten 11, Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 

2.stāva zālē. 
 
Deputāts A.Birkavs ierosina uz nākamo komiteju uzaicināt mūžizglītības speciālistu ziņot par paveikto. 
Notiek diskusija par Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas projekta iesniegšanu, kā arī par citu projektu, kuros 
nav lieli finanšu līdzekļi, kas būtu jāapstiprina ar domes lēmumu. 
Pēc diskusijas V.Šaicāns konstatē, ka informācija par mazo projektu finansējumu saņemšanas procesu 
iestādēs, tiks izklāstīta kopējā vadītāju sanāksmē 22.maijā. 
 
Sēde slēgta 2025. gada 15. maijā plkst. 10:51 
 
Sēdes vadītājs 
deputāts Anda Kušķe 
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Protokolēja 
pašvaldības administrācijas izpildsekretārs Ilva Asejeva 
 


